
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.55.1.2020 

Protokół Nr 63/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 09 stycznia 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.00 zakończenie o godz. 11.55 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Alfred Rzegocki 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Wiceprzewodniczący Rady Powitu Marek Ujda 

 

Osoby zaproszone: 

 Dyrektor PUP Zofia Zielińska-Nędzyńska 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

 Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu 

Pracy w Stalowej Woli. 

4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

dla Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością 

położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

dotyczącego wyrażenia zgody na udzielanie bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu Pomocy 

Społecznej w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej 

Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej 

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 



 
 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem hali sportowej w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia w Zespole 

Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

9. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej zawodników 

Zakładowego Klubu Sportowego „STAL” Stalowa Wola. 

10. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanek bursy – 

zawodniczek Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego SPARTA. 

11. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy – 

zawodników  Klubu Sportowego STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna. 

12. Wniosek w sprawie przyjęcia projektu Harmonogramu Imprez Sportowych na 2020 rok. 

13. Wniosek w sprawie przyjęcia projektu Harmonogramu Imprez Kulturalnych na 2020 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie przekazania powiatowym jednostkom organizacyjnym, straży 

i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień w planie wydatków bierzących w ramach 

rozdziału, w obrębie wydatków związanych z realizacją zadań statutowych jednostki. 

15. Projekt uchwały w sprawie przekazania kierownikom jednostek organizacyjnych uprawnień 

w zakresie zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć. 

16. Projekt uchwały w sprawie przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych, 

straży i inspekcji do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

17. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu w rachunku bieżącym 

na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu powiatu 

stalowowolskiego. 

18. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi 

ustawami na rok 2020.  

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany warunków wynagradzania Dyrektora Zakładu 

Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z SP ZOZ  

ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli dotyczącej obsługi medycznej kwalifikacji wojskowej 

2020 r. 

22. Przyjęcie protokołu 62/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. 

23. Wolne wnioski. 



 
 

24. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 63. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za - 4, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 

Urzędu Pracy w Stalowej Woli. 

 Dyrektor PUP Zofia Zielińska-Nędzyńska przedstawiła proponowane zmiany w Regulaminie 

Organizacyjnym placówki. Dyrektor powiedziała, że nowe rozwiązania mają na celu poprawę 

funkcjonowania Urzędu poprzez efektywne wykorzystanie potencjału kadrowego i warunków 

lokalowych. W stosunku do stanu istniejącego reorganizacja obejmuje wyodrębnienie 

z Zakładowej Składnicy Akt dokumentacji osób bezrobotnych wyłączonych z ewidencji tut. 

Urzędu, które mogą ponownie uzyskać status osoby bezrobotnej oraz utworzenie dla tej 

dokumentacji Akt. Obsługa Repozytorium stanowić będzie zadanie Działu Ewidencji 

i Rejestracji. Ponadto przedłożony projekt został dostosowany do aktualnie obowiązujących 

przepisów w zakresie zadań realizowanych przez poszczególne komórki organizacyjne. 

Członek Zarządu Andrzej Gargaś zapytał, czy osoby będące pracownikami archiwum będą 

musieli mieć uprawnienia archiwisty? Dyrektor PUP odpowiedziała, że nie z uwagi na to, że nie 

jest to stricte archiwum w rozumieniu ustawy o narodowym zasobie archiwanym i archiwach. 

Wicestrosta Mariusz Sołtys zapytał, jak te zmiany wpłyną na zatrudnienie? Dyrektor PUP 

odpowiedziała, że wszystko odbędzie się w ramach bieżącego zatrudnienia i nie będzie miało 

to wpływu na wzrost zatudnienia. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie 

Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/403/2020 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. 

  

Ad. 4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 



 
 

rocznej dla Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/404/2020 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej dla Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

dotyczącego wyrażenia zgody na udzielanie bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu 

Pomocy Społecznej w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną 

w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/405/2020 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielanie bonifikaty od opłaty 

rocznej dla Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością 

położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej 

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem sali gimnastycznej w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Stalowej Woli, ul. Targowa 3, 37-450 Stalowa Wola na okres od 

07.01.2020 r. do 30.06.2020 r. (łącznie 52 godz./50 zł/godz.) w celu prowadzenia zajęć 

sprawnościowych członków OSP. Odpłatność w wysokości 2 600,00 zł netto za cały okres 

najmu.. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają 

pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta 

Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/406/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sali gimnastycznej w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

 



 
 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem hali sportowej 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla: 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Al. Jana Pawła II 27, 37-450 Stalowa Wola 

na okres od 02.01.2020 r. do 31.12.2020 r. w celu prowadzenia zajęć rekreacyjno-sportowych. 

Odpłatność w wysokości 100,00 zł netto za cały okres najmu. 

- Nauczycieli Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli, ul. Staszica 5, 37 – 450 

Stalowa Wola na okres od 02.01.2020 r. do 31.12.2022 r. w celu prowadzenia zajęć 

rekreacyjno-sportowych. Odpłatność w wysokości 100,00 zł netto rocznie. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/407/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli dla Samodzielnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa Wola na 

okres 01.01.2020 r. – 31.12.2021 r. w celu udzielania świadczeń zdrowotnych w zakresie 

wykonywania szczepień. Odpłatność w wysokości 200,00 zł netto miesięcznie. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/408/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 9. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej zawodników 

Zakładowego Klubu Sportowego „STAL” Stalowa Wola. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek Dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli o zwolnienie z opłat za zakwaterowanie 

w Bursie Międzyszkolnej w okresie od stycznia do kwietnia 2020 r. dwóch zawodników sekcji 



 
 

koszykówki męskiej Zakładowego Klubu Sportowego  „STAL” Stalowa Wola, osób nie będących 

wychowankami bursy. Zwolnienie w/w zawodników z opłat za zakwaterowanie za okres  

4 miesięcy, przy pobycie 121 dni, dotyczyłoby kwoty 7 840,80 zł (w tym Vat). Wicestarosta 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli został 

poztywnie rozpatrzony. 

 

Ad. 10. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanek bursy – 

zawodniczek Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego SPARTA. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek Dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli o zwolnienie z opłat za pobyt w Bursie 

Międzyszkolnej w okresie od stycznia do czerwca 2020 r. dwóch zawodniczek 

Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego SPARTA. Naczelnik dodała, że wysokość opłaty za 

zakwaterowanie dla wychowanków bursy wynosi 50 zł miesięcznie, za posiłki - 11,50 zł 

dziennie. Zatem zwolnienie dwóch wychowanek bursy z powyższych opłat za okres 6 miesięcy, 

przy pobycie 110 dni, dotyczyłoby kwoty 3 080,00 zł, w tym: zakwaterowanie – 550,00 zł 

i wyżywienie – 2 530,00  zł, a w wysokości 50% - 1 540,00 zł, w tym zakwaterowanie – 275,00 

zł i wyżywienie – 1 265,00 zł. 

Wicestarosta zaproponował zwolnienie w 100% z opłat za pobyt oby zawodniczek oraz 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

wniosku? Uwag i pytań ie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli został 

pozytywnie rozpatrzony.  

 

Ad. 11. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy – 

zawodników  Klubu Sportowego STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek Dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli o zwolnienie z opłat za pobyt w Bursie 

Międzyszkolnej w okresie od stycznia do czerwca 2020 r. 13 zawodników Klubu Sportowego 

STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna. Wysokość opłaty za zakwaterowanie dla 

wychowanków bursy wynosi 50 zł miesięcznie, za posiłki - 11,50 zł dziennie. W związku 

z powyższym zwolnienie 13 wychowanków bursy z w/w opłat za okres 6 miesięcy, przy 



 
 

pobycie 110 dni, dotyczyłoby kwoty  20 020,00, w tym: zakwaterowanie – 3 575,00 zł 

i wyżywienie – 16 445,00 zł, a w wysokości 50% - 10 010,00 zł, w tym zakwaterowanie – 

1 787,50 zł i wyżywienie – 8 222,50 zł. Członek Zarządu Grzegorz Idec zapytał, czy istnieją 

formy sprawdzenia czy zawodniczy faktycznie doskonalą umiejętności sportowe, podnoszą 

poziom wytrenowania oraz regularnie uczęszczają na zajęcia? Naczelnik Wydziału E 

odpowiedziała, że we wniosku Prezesa Klubu jest adnotacja o tym, iż zawodnicy reprezentują 

nasze miasto oraz powiat na szczeblu rozgrywek centralnych oraz młodzieżowych lig 

podkarpackich. Ponadto większość z nich należy do kadry I lub II drużyny seniorów, grając 

odpowiednio w II i w IV lidze w rozgrywkach sezonu 2019/2020. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

przypomniał członkom Zarządu, iż Prezes Klubu został poproszony o przedstawienie 

informacji odnośnie promocji powiatu przez Klub, z uwagi na przekazywane przez Powiat 

Stalowowolski środki finansowe. Z uwagi na to, iż takie informacje nie zostały przekazane, 

Wicestarosta zaproponował oddalenie wniosku i ponowne jego rozpatrzenie po uzyskaniu 

wnioskowanych informacji przez Prezesa. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie 

za oddaleniem wniosku. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli został 

oddalony. 

   

Ad. 12. Wniosek w sprawie przyjęcia projektu Harmonogramu Imprez Sportowych na 2020 

rok. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił projekt Harmonogramu Imprez 

Sportowych na 2020 rok. Naczelnik powiedział, że na zadania w zakresie kultury fizycznej 

zaplanowano  środki finansowe w wysokości ogółem 170 000 zł, w tym:  

1. kwotę 120 000 zł na: 

1) dofinansowanie organizacji 23 imprez, których organizatorami są stowarzyszenia  

i kluby sportowe, szkoły oraz inne podmioty prowadzące działalność sportową 

(wnioski na te imprezy wpłynęły do tut. urzędu na podstawie  ogłoszonego 19 

listopada 2019 r. na stronach internetowych Powiatu naboru wniosków na zadania  

publiczne o charakterze ponadgminnym w sferze kultury fizycznej i sportu), 

2) organizację 1 imprezy, której  organizatorem  jest Powiat Stalowowolski tj. 

Powiatowy Dzień Animatora Sportu, 

3) rezerwę do rozdysponowania na realizację  zadań publicznych  w dziedzinie sportu, 

w ciągu roku,  

2. kwotę 30 000 zł na nagrody finansowe za osiągniecia w dziedzinie sporu, 

3. kwotę 20 000 zł na przyznanie dotacji w trybie ogłoszenia konkursu na zadania w sferze 

kultury fizycznej i sportu (organizacja szkolnych imprez sportowych w ramach Igrzysk 

Dzieci, Igrzysk Młodzieży Szkolnej i Licealiady). 



 
 

Natomiast w pozostałej działalności zaplanowano środki finansowe  

w wysokości 125 000 zł, przy czym podział tych środków jest następujący:   

1. kwota 90 000 zł zostanie przeznaczona na wykonanie dokumentacji projektowej 

przebudowy sal gimnastycznych w   Centrum Edukacji Zawodowej  oraz  Zespole Szkół Nr 1 

w Stalowej Woli,  

2. kwota 35 000 zł zostanie przeznaczona na zakup usług tj. pokrycie kosztów 

zakwaterowania  sportowców Bursie Międzyszkolnej. 

       Całkowity koszt wszystkich zadań zamyka się w kwocie 541 317  zł. Natomiast 

wnioskowana kwota na ich realizację to kwota 297 692 zł. Spośród 26 ujętych imprez, 3 nie 

otrzymały dofinansowania bowiem nie spełniały kryteriów określonych w naborze 

wniosków.  

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do 

przedstawionego Harmonogramu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie za przyjęciem Harmonogramu. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Harmonogram Imprez Sportowych na 2020 rok został przyjęty. 

 

Ad. 13. Wniosek w sprawie przyjęcia projektu Harmonogramu Imprez Kulturalnych na 2020 

rok.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił projekt Harmonogramu Imprez 

Kulturalnych.  Naczelnik powiedział, że zaplanowano środki finansowe w wysokości ogółem 

200 000 zł, w tym 170 000 zł, na:  

1)  Kwotę 140 000 zł – na zakup usług tj.: na dofinansowanie organizacji 21 imprez, których 

organizatorami są samorządowe instytucje kultury, stowarzyszenia oraz inne podmioty 

prowadzące działalność kulturalną. Na koszty organizacji 3 imprez, których organizatorem jest 

Powiat tj. Międzynarodowy Plener Malarski, Powiatowy Dzień Animatora Kultury, Konkurs 

literacki z udziałem prof. dra hab. Michała Rusinka oraz na wydatki finansowe związane 

z realizację zadań wynikających z ustawy o kombatantach, na zakup wydawnictw 

o charakterze promocyjnym dla Powiatu oraz na rezerwę do rozdysponowania w ciągu roku. 

2)  Kwotę 30 000 zł na nagrody finansowe za osiągniecia w dziedzinie kultury. 

W dziale 921 rozdział 92116 – Biblioteki, zaplanowano środki finansowe w wysokości 30 000 

zł na wynikające z przepisów ustawy o bibliotekach realizację zdań powiatowej biblioteki.  

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do 

przedstawionego Harmonogramu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie za przyjęciem Harmonogramu. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Harmonogram Imprez Sportowych na 2020 rok został przyjęty. 

 



 
 

  

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie przekazania powiatowym jednostkom organizacyjnym, 

straży i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień w planie wydatków bieżących 

w ramach rozdziału, w obrębie wydatków związanych z realizacją zadań statutowych 

jednostki. 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za- 4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/409/2020 w sprawie przekazania powiatowym 

jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień w planie 

wydatków bieżących w ramach rozdziału, w obrębie wydatków związanych z realizacją zadań 

statutowych jednostki. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie przekazania kierownikom jednostek organizacyjnych 

uprawnień w zakresie zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/410/2020 w sprawie przekazania kierownikom jednostek 

organizacyjnych uprawnień w zakresie zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie przekazania uprawnień kierownikom jednostek 

organizacyjnych, straży i inspekcji do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają poza rok 

budżetowy. 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/411/2020 w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji do zaciągania zobowiązań z tytułu 

umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają poza rok 

budżetowy. 



 
 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu w rachunku 

bieżącym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 

powiatu stalowowolskiego. 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Skarbnik powiedziała, że 

w trybie art. 89 ust.1 pkt 1 ustawy o finansach publicznych zaciąga się kredyt krótkoterminowy 

w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu 

budżetu. Warunki udzielenia krótkoterminowego kredytu w rachunku bieżącym na kwotę 4 

000 000,- PLN zostały określone umową na bankową obsługę budżetu powiatu zawartą na 

okres od 10 sierpnia 2017 roku do 10 sierpnia 2021 roku (WIBOR 1 M plus marża banku 1,00 

pp). Aby powiat mógł korzystać z tego produktu bankowego, należy podjąć uchwałę Zarządu 

oraz podpisać z Bankiem umowę o kredyt w rachunku bieżącym. Kredyt krótkoterminowy 

gwarantuje płynność finansową budżetu powiatu w związku z realizacją planowanych 

wydatków. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub 

mają pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta 

Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/412/2020 w sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego 

kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu 

budżetu powiatu stalowowolskiego. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 

rok. 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/413/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2020 rok. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 

terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2020.  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 



 
 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/414/2020 w sprawie opracowania planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 

terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2020. 

 

Ad. 20. Projekt uchwały w sprawie zmiany warunków wynagradzania Dyrektora Zakładu 

Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/415/2020 w sprawie zmiany warunków wynagradzania 

Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

 

Ad. 21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z SP ZOZ  

ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli dotyczącej obsługi medycznej kwalifikacji 

wojskowej 2020 r. 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta Zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 63/416/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy z SP ZOZ  ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli dotyczącej obsługi medycznej kwalifikacji 

wojskowej 2020 r. 

 

Ad. 22.Wniosek Stowarzyszenia Opieki Nad Dziećmi „Oratorium” w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Wyjazd edukacyjno-ekologiczny pn. Tatrzańska przyroda”.       

Naczelnik Referatu OŚL Witold Tutak poinformował, że w dniu 3 stycznia 2020 r. 

Stowarzyszenie Opieki Nad Dziećmi Oratorium im. bł. ks. Bronisława Markiewicza, złożyło 

wniosek w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wyjazd edukacyjno-ekologiczny 

pn. Tatrzańska przyroda”. Naczelnik powiedział, że wyjazd adresowany jest do grupy 25 

uczestników w przedziale wiekowym 7-17 lat. Beneficjentami zadania są wychowankowie 

Świetlicy Socjoterapeutycznej „Oratorium”- dzieci głównie z rodzin wieloproblemowych lub 

o niskim statusie materialnym. Termin realizacji zadania: 11 – 16 stycznia 2019 r.  Całkowity 

koszt realizacji zadania wynosi 12.497,50 zł. Skarbnik Powiatu Elżbeita Kulpa zapytała, na co 

zostanie przeznaczona wnioskowana kwota? Naczelnik odpowiedział, że na zakup usługi 

transportowej. Skarbnik Powiatu zapytała, czy został wskazany przewoźnik? Naczelnik 

odpowiedział, że we wniosku nie podano takich informacji.  Wicestarosta zaproponował, aby 

przyznać wnioskowaną kwotę tj. 2500 zł i zarządził głosowanie. 



 
 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Stowarzyszenia Opieki Nad Dziećmi „Oratorium” został pozytywnie rozpatrzony. 

Przyznana kwota dofinansowania – 2500 zł. 

 

Ad. 23.Wniosek Związku Harcerstwa Rzeczpospolitej - Okręg Podkarpacki, w sprawie 

dofinansowania zadania pn. „EkoHarc- Zimowisko szczepu Harcerskiego Leśne Plemię”. 

Naczelnik Referatu OŚL Witold Tutak poinformował, że w dniu 3 stycznia 2020 r. Związek 

Harcerstwa Rzeczpospolitej - Okręg Podkarpacki, złożył wniosek w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „EkoHarc- Zimowisko szczepu Harcerskiego Leśne Plemię”. Wyjazd adresowany 

jest do grupy 75 uczestników w przedziale wiekowym 10-18 lat, pod opieką 5 opiekunów. 

Termin realizacji zadania: 11 – 16 stycznia 2019 r. Całkowity koszt realizacji zadania wynosi 

40.730,00 zł. Naczelnik dodał, że kwota dofinansowania zostanie przeznaczona na zakup 

usługi transportowej. Wicestarosta zaproponował, aby przyznać kwotę 3000 zł i zarządził 

głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Związku Harcerstwa Rzeczpospolitej - Okręg Podkarpacki został pozytywnie 

rozpatrzony. Przyznana kwota dofinansowania – 3000 zł.  

 

Ad. 24.Wniosek Zespołu Szkół w Zaleszanach, w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wyjazd 

sportowo-edukacyjno-ekologiczny -  Suche 2020”.       

Naczelnik Referatu OŚL Witold Tutak poinformował, że w dniu 3 stycznia 2020 r., Zespół Szkół 

w Zaleszanach, złożył wniosek w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wyjazd sportowo-

edukacyjno-ekologiczny - Suche 2020”. Wyjazd adresowany jest do grupy 70 uczniów szkół 

z terenu Gminy Zaleszany w przedziale wiekowym 10-16 lat. Beneficjentami zadania - 

mającego zasięg lokalny są uczniowie mieszkający w Obojnej, Pilchowie, Skowierzynie, Turbi, 

Zaleszanach, Zbydniowie. Termin realizacji zadania: 08 – 12 stycznia 2019 r. Całkowity koszt 

realizacji zadania wynosi - 42.600,00 zł. Wnioskowana kwota dofinansowania 3.000,00 zł. 

Wicestarosta zarządził głosowanie za przyznaniem wnioskowanej kwoty. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Zespołu Szkół w Zaleszanach został rozpatrzony pozytywnie. Przyznana kwota 

dofinansowania 3000 zł.  

 

Ad. 25. Przyjęcie protokołu 62/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. 

Wicetarosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za- 4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty. 

 



 
 

Ad. 26. Wolne wnioski. 

  Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zwróciła się z prośbą do Zarządu Powiatu o podjęcie decyzji 

odnośnie finansowania Powiatowej Akadmii Nauki (PAN). Wicestarosta Mariusz Sołtys 

powiedział, że początkowo zajęcia miały być współfinansowane przez gminy z Powiatu 

Stalowowolskiego. Skarbnik Powiatu dodała, że już trzy gminy 

(Pysznica,Zaleszany,Zaklików) podjęły uchwały odnośnie partycypowania w kosztach. 

Kontynuując wypowiedź Wicestarosta Mariusz Sołtys powiedział, że Gminy Bojanów 

i Stalowa Wola nie wyraziły chęci współpracy i z uwagi na to, że niesprawiedliwym byłoby 

uczestniczenie części gmin w kosztach a części nie uznano, że Powiat Stalowowolski 

samodzielnie zajmie się sfinansowaniem całego przedsięwzięcia. Skarbnik zaproponowała, 

aby finansowanie działań PAN odbywało się z pozostałej działalności promocji kultury 

i sportu po zapoznaniu się z wydatkami i wpisaniu je w odpowiednie paragrafy. 

 

Ad. 27. Zamknięcie posiedzenia. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin  

 Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


